



大埔體育會

Tel:26648661 Fax:26667910 Website: www.tpsa.org.hk Email: tpsa@tpsa.org.hk

地址：新界大埔安祥路2號李福林體育館

會員通訊 (2025.3)

OPR/Mem/NL/2025.3

一. 綜合運動場冷氣

綜合運動場冷氣工程已安裝完成，氣溫攝氏 26 度以上或天氣潮濕時冷氣開放，以期降低綜合運動場溫度。

二. 綜合運動場租金調整：

由 2025 年 4 月 1 日起，綜合運動場租金將作以下調整：

每小時	非繁忙時間				繁忙時間	
	一般		優惠		劃一收費	
	原來租金	不變	原來租金	不變	原來租金	1/4/2025 起
每個羽毛球場	\$45	\$45	\$20	\$20	\$70	\$75
每個籃/排球場	\$135	\$135	\$60	\$60	\$210	\$225

三. 公司會員入會

2025-26 年度大埔體育會公司會員即日起接受申請，公司會員會籍由每年 4 月 1 日至翌年 3 月 31 日，會費 2,000 元，公司會員限額 100 個。查詢電話：37084518 蘇小姐。

四. 新班組

由鍾瑞華女士主理「親子舞蹈班」及「銀天鵝-熟齡芭蕾舞班」現正開始招生，鍾瑞華女士為英國皇家舞蹈學院註冊教師，詳情請瀏覽本會網頁。查詢電話：37084518 蘇小姐。

五. 兒童競技體操比賽

本年度大埔體育會兒童競技體操比賽定於 2025 年 4 月 4 日(星期五，清明節假期)在李福林體育館舉行，2025 年 3 月 20 日截止報名。

六. 排球代表隊及籃球代表隊選拔賽

大埔體育會排球代表隊選拔賽定於 2025 年 4 月 18 日在李福林體育館舉行，大埔體育會籃球代表隊選拔賽則於 2025 年 4 月 19 日舉行，歡迎居住在大埔之球員組隊參加，3 月 24 日截止報名。優勝隊伍於 2025-2026 年期間可以在李福林體育館練習並須代表本會參加新界區際比賽。查詢電話：排球代表隊選拔賽鍾小姐 37084517，籃球代表隊選拔賽黃小姐 37084519。

七. 2025 年大埔區龍舟競賽

2025 年大埔區龍舟競賽將於 2025 年 5 月 31 日假大埔海濱公園舉行，賽程除了 500 米之外，今年將增設 300 米賽程，即日開始報名，4 月 12 日截止報名。查詢電話：37084510 林先生。

八. 新界連區公開長跑

由新界區體育總會，大埔體育會及北區體育會合辦之新界連區公開長跑定於 4 月 27 日(星期日)上午舉行，以大埔海濱公園為起點，上水彩園劇場為終點，全程 14 公里，3 月 18 日截止報名。查詢電話：37084511 張先生。

九. 體育運動同樂日

由本會與香港大埔教育界文化交流協進會合辦之「體育運動嘉年華」定於 5 月 1 日(星期四)中午 12:00 至下午 5:00 在李福林體育館舉行，活動包括舞蹈表演，小型網球，匹克球，花式跳繩，跆拳道，空手道，詠春，國術，輕排球，體操等，免費參加。

Tai Po Sports Association Newsletter (March 2025)

1. **Air Conditioning in the Sports Complex:** The air conditioning installation in the sports complex has been completed. The air conditioning will be turned on when the temperature exceeds 26 degrees Celsius or when the weather is humid, aiming to lower the temperature in the sports complex.
2. **Adjustment of Rental Fees for the Sports Complex:** Starting from April 1, 2025, the rental fees for the sports complex will be adjusted as follows:
Non-peak hours:
Badminton court: \$45 (regular and discounted rates remain unchanged)
Basketball/Volleyball court: \$135 (regular and discounted rates remain unchanged)
Peak hours:
Badminton court: \$70 will increase to \$75
Basketball/Volleyball court: \$210 will increase to \$225
3. **Company Membership Enrollment:** Applications for company membership for the 2025-26 year at the Tai Po Sports Association are now open. Membership is valid from April 1st 2025 to March 31st of 2026, with a fee of \$2,000 and a limit of 100 memberships.
4. **New Classes:** Ms. Chung Sui-wah is now enrolling students for her parent-child dance class and Silver Swan ballet class. Ms. Chung is a registered teacher of the Royal Academy of Dance. For more details, please visit our website. For inquiries, please contact Miss So at 3708 4518.
5. **Children's Artistic Gymnastics Competition:** This year's Tai Po Sports Association Children's Artistic Gymnastics Competition is scheduled for April 4, 2025 (Friday, during the Qingming Festival). The registration deadline is March 20, 2025.
6. **Volleyball and Basketball Team Selection Trials:** The Tai Po Sports Association Volleyball Team selection trials are scheduled to take place on April 18, 2025, at the Li Fook Lam Sports Centre. The Tai Po Sports Association Basketball Team selection trials will be held on April 19, 2025. Players residing in Tai Po are welcome to form teams and participate. The deadline for registration is March 24. The winning teams will have the opportunity to practise at the Li Fook Lam Sports Centre during the 2025-2026 years and will represent the association in the New Territories inter-district competitions. For inquiries, please contact: Miss Chung for the Volleyball Team Selection Trials at 3708 4517, and Miss Wong for the Basketball Team Selection Trials at 3708 4519.
7. **2025 Tai Po District Dragon Boat Race:** The 2025 Tai Po District Dragon Boat Race will be held on May 31, 2025, at Tai Po Waterfront Park. In addition to the 500-meter race, a 300-meter race will be added this year. Please pay attention to the registration dates.
8. **New Territories Inter-District Open Long Distance Run:** Co-organized by the New Territories Sports Association, Tai Po Sports Association, and North District Sports Association, the New Territories Inter-District Open Long Distance Run is scheduled for April 27th (Sunday). The race will start at Tai Po Waterfront Park and finish at Sheung Shui Choi Yuen Theatre, covering a total distance of 14K. The registration deadline is March 18th. For inquiries, please contact Mr. Cheung at 3708 4511.
9. **Sports Fun Day:** The "Sports Carnival" jointly organized by our association and the Hong Kong Tai Po Education Cultural Exchange Association, is scheduled for May 1st at the Li Fook Lam Sports Centre. The event will include dance performances, mini tennis, pickleball, freestyle skipping rope, taekwondo, karate, Wing Chun, Chinese martial arts, light volleyball, gymnastics, and more. Participation is free.